
VOLITVAM NOVIH DELEGATOV NA ROB

Nove poti so zakoličene
Vsake volitve po svoje zakoličijo nove poti. Tako

je tudi s pravkar minulimi. U/eli smo neka/ voliv-
nega razpoloženja ter nekaj delegatov povprašali,
kako si želijo opravljati svojo dolžnost, s kakšniml
slabostmi bi se radi spoprijeli in kakšne načrte bi
radi uresničili. Po drugi strani pa smo pobarali
nekaj našlh občanov, kaj prlčakujejo od svojih de-
legatov in kaj želijo, da bi se uredilo ali spremenilo
v njihovem ali širšem okolju. Skratka, zabeležlli
stno nekaj novih upov, zastavljenih z volltvaml.

MIRA ŠPAN (delegatka v
posebni delegaciji za sis za ra-
ziskovalno dejavnost): »Ker

pripravljam televizijske oddaje
o raziskovalnem delu, sem do-
bro seznanjena s težavami na-
še raziskovalne dejavnosti.
Tudi sama sem inženirka z
dolgoletno prakso, zato razu-
mem, kaj pomeni pomanjka-
nje nove opreme za naše razi-
skovalce. To zavira njihovo
delo pa tudi razvoj našega go-
spodarstva. Zato bom kot de-

legatka skušala vplivati na to,
da bo ta dejavnost dobila ve-
Ijavo, kot ji gre. Sam le malo

lahko narediš, več gtav pa več
ve in tudi več stori.«

BOJAN KANDARE (delegat
združene delegacije za sis za
otroško varstvo, socialno
skrbstvo, pokojninsko in inva-
lidsko zavarovanje ter zapo-
slovanje). »Ker smo razdeljeni
na manjše krajevne skupnosti,
pričakujem, da se bomo dele-

gati laže seznanjali s proble-
mi, da bomo laže delali in da
bo več možnosti za sestajanje
komisij, družbenopolitičnih
organizacij in društev. Pred-
vsem pa si želim, da bi mlade
bolj vključili v delo in življenje
krajevne skupnosti, da bi bili
mladi prisotni povsod in ne le
ob lažjih akcijah. Naše prebi-
valstvo je staro in treba ga je
pomladiti.«

PETER DIMNIK (delegat v
posebni delegaciji za sis za
stanovanjsko gospodarstvo):

»Medtem ko prejšnji sestav
delegacije ni bil najboljši, se
mi dozdeva, da smo tu storili
korak naprej: več je mladih,
več je Ijudi z različnih intere-
snih področij in zato pričaku-
jem tudi bolj zavzeto delo de-
legatov, več povezovanja z
združenim delom in s sosed-
njimi krajevnimi skupnostmi.
Želel bi, da bi krepko posegli

po starih delih mesta, saj je
tam vrsta stanovanj, ki sploh
niso več primerna za bivanje.
Obnovitev bi dala nov polet
prebivalcem. Treba bo nekaj
storiti tudi za čistejši zrak, saj
se v starem delu mesta skoraj
dušimo in lepo bi bilo, ko bi
dokončali novo zelenico, pre-
dvideno v načrtu CO1/17«.

MARKO GLIHA (delegat de-
legacije za zbor krajevne
skupnosti): »Veliko pozornost
bi morali posvetiti starim
zgradbam, da bi jih prenovili

in jih namenili stanovanjem.
Težnje urbanistov pa so do-
mala nasprotne, saj hočejo ob
Ljubljanici ustvariti »city«, se
pravi predvsem poslovnotr-
govski center. A mesto brez
stalnih prebivalcev je mrtvo,
prazno, kar je slabo tudi z vidi-
ka civilne zaščite. Kaže, da na-
črti ne mislijo na bodoče ro-
dove, ki bi tudi morali imeti

zagotovljen prostor prav v sre-
dišču Ljubljane, če hočemo,
da bo mesto zdravo, živahno,
varno.«

BREOA ALEŠ (delegatka
delegacije zbora krajevne
skupnosti): »V novem man-
datnem obdobju bi kazalo, da
bi predloge pripravljali pravo-
časno in ne zadnji hip, ko
dvigneš roko, ker nimaš časa
za razmislek. Ker manjka su-
rovin, bi morali biti odločnejši
pri zbiranju odpadkov: že dve
leti zaman zahtevamo, da bi v
naši krajevni skupnosti posta-

vili dva kontejnerja - enega za
papir, drugega za steklenice,
da ne govorim o slabostih pri
pobiranju vrečk s smetmi. In
še za nekaj bom dvigovala ro-
ko: skupaj s starimi stavbami
naj bi obnavljali tudi lokale za
uslužnostne dejavnosti, saj
teh močno primanjkuje, med-
tem ko bifeji rastejo kot gobe
po dežju.«


